
Rada školy pri ZŠ, Nobelovo nám. 6, 851 01 Bratislava 

Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Nobelovo nám. 

č.6, Bratislava 

 

Termín a čas: 13. február 2024, 17:00 hod 

Miesto: ZŠ,  Nobelovo nám.6, Bratislava 

Prítomní: podľa  prezenčnej  listiny v prílohe č. 1 

 

Program:  

 

1. PrivítaniePRÍLOHA_1 – Prezenčná listina 

2. Prerokovanie podnetu od rodičov, adresovanom Rade školy a na Oddelenie školstva 

MČ Petržalka, týkajúceho sa vysokej fluktuácie učiteliek na ZŠ Nobelovo námestie 

6.PRÍLOHA_2 – Celé znenie podnetu od rodičov 

PRÍLOHA_3 – Vyhodnotenie dotazníka 

3. Oboznámenie členov RŠ s postupom rezortu školstva MČ Petržalka ohľadom podnetu. 

4. Diskusia 

5. Záver. 

 

 

K bodu 1 

Predsedníčka rady školy  pri ZŠ,  Nobelovo námestie č. 6 v Bratislave p. Mária Sláviková 

otvorila zasadnutie rady školy, privítala prítomných a viedla zasadnutie.  

PRÍLOHA č. 1tvorí zoznam prítomných členov. 

 

K bodu 2 

V úvode mimoriadneho zasadnutia RŠ p. Sláviková oboznámila prítomných členov s 

podnetom od rodičov, týkajúci sa vysokej fluktuácie učiteliek na ZŠ Nobelovo námestie 6, 

851 01 Bratislava. Rodičia žiadali prešetrenie situácie najmä v období 2022/2023 – súčasnosť.  

V podnete rodičia poukázali na odchod učiteliek, nielen na konci školského roka, no i počas 

neho. Spomenuli jednu z tried tretieho ročníka, kde sa za 3 roky vystriedalo 5 učiteliek a od 



Rada školy pri ZŠ, Nobelovo nám. 6, 851 01 Bratislava 

septembra školského roka 2024/2025 budú mať žiaci tohto ročníka šiestu učiteľku. Rodičia 

vyjadrili obavu zo zmien v prístupe, v komunikácii učiteľ/žiak a vo vzdelávacích postupoch. 

V podnete sa ďalej píše o zlej komunikácii pani riaditeľky a pedagogického zboru, 

o vybičovanej atmosfére na škole, no oficiálne dôvody im nie sú známe. Rodičia poukazujú 

na neisté prostredie, ktoré, podľa ich názoru, neumožňuje adekvátnym spôsobom riešiť ani 

šikanu. Sú toho názoru, že úlohou vedenia školy je vytvoriť, také podmienky, aby učitelia zo 

školy neodchádzali a urobiť všetko pre to, aby v škole chceli zotrvať. V podnete rodičia kladú 

otázku: ,,Prečo vedenie školy nemotivuje zamestnancov v nej zostať, ale prepúšťa a prijíma 

nových, prípadne nahrádza vyučovanie zastupujúcimi učiteľkami?ˮ. 

PRÍLOHA č. 2 Celé znenie podnetu od rodičov. 

 

Na základe podnetu od rodičov p. Mária Sláviková požiadala pedagogických zamestnancov 

o vyplnenie anonymného dotazníka ohľadom klímy na škole, v dotazníku bola jedna otvorená 

otázka: ,,Napíšte vlastnými slovami, jednou-dvoma vetami, ako sa Vy cítite na pracovisku.ˮ 

Prítomných členov RŠ v krátkosti oboznámila s vyhodnotením: Dotazník vyplnilo 37 

pedagogických zamestnancov zo 41. Vyhodnotenie otvorenej otázky ukázalo, že 26 

zamestnancov z 37 t.j. 70,27%, sa na pracovisku cíti dobre, nemajú žiaden problém, kolegyne 

im pripadajú ochotné a ústretové, rovnako tak aj vedenie školy. 8 zamestnancov z 37 t.j. 

21,2% vyjadrilo nespokojnosť a 3 zamestnanci z 37 t.j. 8,10% vyjadrilo neutrálne reakcie.  

PRÍLOHA č. 3Vyhodnotenie dotazníka. 

 

K bodu 3 

Na mimoriadnom zasadnutí, bol ako hosť PaedDr. Juraj Monsberger z rezortu školstva MČ 

Petržalka, ktorý oboznámil prítomných s postupmi MČ na základe podnetu od rodičov 

ohľadom vysokej fluktuácie učiteliek na ZŠ Nobelovo námestie 6, 851 01 Bratislava. Všetci 

pedagogický zamestnanci vyplňovali anonymný dotazník – HODNOTENIE RIADITEĽA, na 

ktorý mali časový limit od štvrtka do pondelka. Ďalej všetci pedagogický zamestnanci 

vypĺňali dva anonymné dotazníky: 

 

- ÚROVEŇ STRESU PZ 

- SOCIÁLNA ATMOSFÉRA 

Vyhodnotenie dotazníkov bude slúžiť ako odpoveď na podnet rodičov. 

 



Rada školy pri ZŠ, Nobelovo nám. 6, 851 01 Bratislava 

K bodu 4 

     V diskusii sa k podnetu postupne vyjadrili všetci členovia RŠ. Pani Ing. Andrea Garanová 

spomenula čo všetko škola dosiahla od nástupu novej pani riaditeľky. V diskusii vystúpila aj 

pani Mgr. Petra Poláková, ktorá bola pozvaná na základe vlastnej intervencie a so súhlasom 

všetkých členov RŠ. Pani Poláková vystupovala na zasadnutí, ako niekoľkokrát sama 

zdôraznila, len ako sprostredkovateľ rodičov. Predostrela sprostredkované podnety od 

rodičov: o vysokej fluktuácií učiteľov na škole, o negatívnej atmosfére na škole, napäté 

vzťahy medzi pedagogickými zamestnancami a vedením školy, ďalej šikana, ktorá sa na škole 

nerieši – s čím členovia nesúhlasili, nakoľko mali vlastnú skúsenosť, spomenula vlastný 

subjektívny názor na ťažkú komunikáciu s pani riaditeľkou ohľadom projektu, ... .  

Pani Kačániová spomenula, že nemá problém si sadnúť s rodičmi tvárou v tvár a porozprávať 

sa ak to prejednávanej veci pomôže. Pán Polat Elalmis navrhol spoločné stretnutie, ktorého by 

sa zúčastnili aj všetci pedagogický zamestnanci 1. stupňa. ... 

Na základe chýbajúcich a výlučne sprostredkovaných informácii sa RŠ jednohlasne uzniesla 

na naplánovaní ďalšieho mimoriadneho zasadnutia, kde budú pozvané všetky zúčastnené 

strany - riaditeľka školy Mgr. Renáta Trokšiarová a všetkých 43 rodičov, ktorí podnet 

podpísali alebo minimálne predkladateľky podnetu. Na zasadnutí budú tiež k nahliadnutiu 

zápisnice z triednych aktívov tried 4.A a 3.C. 

 

K bodu 5 

Predseda Rady školy p. Sláviková ukončila stretnutie  a všetkým prítomným popriala pekný 

zvyšok večera. 

PRÍLOHY: 

PRÍLOHA č. 1 - Prezenčná listina 

PRÍLOHA č. 2 –Podnet od rodičov 

PRÍLOHA č. 3 – Dotazník + vyhodnotenie 

 

Bratislava 21. február 2024 

.............................................................................................. 

                                                                      Zapísala: Mgr. Mária Sláviková predsedníčka RŠ 

 

.............................................................................................. 

                                                          Overila: Mgr. Michaela Gábrišová podpredsedníčka RŠ 


